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Protokół nr 7/2024 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 25 listopada 2024  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie pozostałych Komisji Rady Miejskiej 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Janusz Sikora, 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

oraz pracownicy Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp. -  

- lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na VIII sesję Rady Miejskiej. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.  Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, przedstawił porządek 

obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie materiałów na VIII sesję Rady Miejskiej. 

1) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

Skarbnik Gminy - uzasadnienie 

Po stronie  planu dochodów wprowadza się następujące zmiany:  

• dział 600 – Transport i łączność- zwiększa się dochody z tytułu opłat za zajęcie pasa 

drogowego, - 1.500,00 zł; 

• dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa – zwiększa się plan dochodów w stosunku do 

wykonania dochodów – 530,00 zł. 

• dział 750 – Administracja publiczna – zwiększa się plan dochodów w stosunku do 

wykonania z tytułu dochodów za realizację zadań rządowych oraz wpływów z różnych 

dochodów -220,00 zł; 
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• dział 756 – dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i jednostek nieposiadających 

osobowości prawnej –zwiększa się dochody z tytułu podatków od środków 

transportowych, od czynności cywilnoprawnych, wpływów z opłaty targowej oraz z 

tytułu udziałów w podatku od osób fizycznych  -745.533,00 zł; 

• dział 758 – Różne rozliczenia –  zwiększa się dochody z tytułu uzupełnienia subwencji , 

odsetek od lokat środków pieniężnych oraz różnych dochodów  – 811.267,00 zł; 

• dział 852 Pomoc społeczna – wprowadza się środki z funduszu COVID-19 na refundację 

podatku VAT   – 308,50 zł; 

• dział 855 – Rodzina – zwiększa się dochody z tytułu otrzymanych środków na realizację 

rządowego programu wspierania rodziny „Asystent rodziny w 2024 r.” – 10.676,24 zł 

oraz z tytułu zwrotu dotacji niesłusznie pobranych – 5.171,49 zł; 

• dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – urealnia się plan dochodów z 

tytułu wynajmów świetlic – 2 000,00 zł  

Po dokonanych zmianach dochody zwiększyły  się o kwotę 1.577.206,23 zł  i wynoszą 

48.120.928,48 zł. 

 

Zmiany planu wydatków dotyczą:  

• dział 600- Transport i łączność- zwiększa się  środki na usługach pozostałych związanych 

z utrzymaniem dróg - 20.000,00 zł; 

• dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa – dokonuje się przesunięcia środków w celu 

zabezpieczania wydatków związanych gospodarowaniem mieszkaniowym zasobem 

gminy; 

• dział 750 Administracja publiczna – zwiększa się środki na wydatki związane usługami 

pocztowymi, a także na zakupem innych usług   – 27.350,00 zł; 

• dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększa się środki na 

wypłatę ekwiwalentu strażakom oraz na naprawę monitoringu wizyjnego na stadionie – 

8.000,00 zł; 

• dział 852 Pomoc społeczna –wprowadza się  środki z funduszu COVID-19 na wypłatę 

refundacji VAT – 308,50 zł; 

• dział 855 Rodzina - zwiększa się wydatki ze środków otrzymanych z funduszu pracy  na 

realizację rządowego programu wspierania rodziny „Asystent rodziny w 2024 r.” – 

10.676,24 zł oraz na   zwrot dotacji niesłusznie pobranych – 5.171,49 zł; 

• dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się środki na 

wycinkę krzewów – 5.000,00 zł; 
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• dział 926 Kultura fizyczna -zwiększa  się środki na zadaniu inwestycyjnym "Modernizacja 

kompleksów sportowych moje boisko- ORLIK 2012 – 700,00 zł,  

 

Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły  się o kwotę 77.206,23 zł i wynoszą 

51.921.586,34 zł. 

 

Po dokonanych zmianach deficyt budżetu zmniejszył  się o kwotę 1.500.000,00 i wynosi 

3.800.657,86 zł Sfinansowany zostanie :          

✓ wolnymi środkami z roku poprzedniego   - 3.284.340,93 

✓ niewykorzystanymi środkami pieniężnymi na rachunkach budżetu          - 516.316,93 

 

Rozchody budżetu zwiększono o kwotę 1.500.000,00 zł z tytułu przelewów na rachunki lokat i 

łącznie wynoszą 2.700.000,00 zł.  

 

Radna Magdalena Przybylak – dlaczego zwiększa się wydatki  na ORLIKU. 

Skarbnik Gminy – wydatki dotyczą aktualizacji kosztorysu. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania. 

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania 

 

2)zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2024 – 2031 

Skarbnik Gminy - zmiany WPF są konsekwencją zmian budżetu i w budżecie na rok 2024. 

 

Radny Marcin Jakubiak – jaka świetlicą będzie budowana w Jaworach. 

Burmistrz – planowana jest budowa modułowej świetlicy wiejskiej w Jaworach w ramach 

Lojalnej Grupy Działania. 
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Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8  członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat 

oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

niektóre inne składniki wynagrodzenia 

 

Inspektor Alicja Łopatka – zgodnie z art. 30 ust. 6 ustawy – Karta Nauczyciela organ 

prowadzący szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego, uwzględniając przewidywaną 

strukturę zatrudnienia określa dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego w 

drodze regulaminu: 1) wysokość stawek dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy oraz szczegółowe warunki przyznawania tych dodatków, 2) szczegółowe warunki 

przyznawania dodatku za wysługę lat, 3) szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz za godziny doraźnych zastępstw.  

Przedmiotowe zmiany umożliwią zarówno organowi prowadzącemu, jak prowadzonym przez 

niego jednostkom ustalić wyższe dodatki dla nauczycieli, a także zmianę dodatków przy zmianie 

ustawowego średniego miesięcznego wynagrodzenia nauczyciela mianowanego.  

Zgodnie z art. 30 ust. 6a ustawy Karta Nauczyciela, regulamin podlega uzgodnieniu ze 

związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. Projekt niniejszej uchwały został 

skierowany do zaopiniowania do organizacji związkowych zrzeszających nauczycieli. W 

wyznaczonym terminie wpłynęła pozytywna opinia Zarządu Oddziału Powiatowego ZNP w 

Gostyniu. 

Z powyższego względu podjęci uchwały jest zasadne. 
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Radny Tomasz Marszałek – wnioskuję o zwiększenie wysokości za funkcję wychowawcy w 

oddziale do wysokości 7%. 

 

Burmistrz – wysokości dodatków były szeroko analizowane, kwota jest wyższa niż była. Jeżeli 

będzie możliwość to przy budżecie na następny rok wezmę to pod uwagę. 

 

Radny Tomasz Marszałek – wycofuję wniosek. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8  członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu 

ich pobierania. 

Kierownik MGOPS Dorota Dutkowiak - zmiana uchwały dotyczy kosztu jednej godziny usług 

opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych. 

Uchwała zmienia dotychczasowo obowiązującą uchwałę w zakresie kosztów jednej godziny za 

świadczone usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze od dnia 1 stycznia 2025 r. 

Zmiana stawki godzinowej wynika z rozstrzygnięcia prowadzonego zapytania ofertowego na 

realizację wskazanych usług. 

Od 1 stycznia 2025 r. cena 1godz. usług opiekuńczych w gminie Borek Wielkopolski wynosić 

będzie 52,80 zł, natomiast specjalistycznych usług opiekuńczych wynosić będzie 79,30 zł. 

  

Zmiana stawki jest konsekwencją przyznania świadczeniobiorcom usług opiekuńczych  

i specjalistycznych usług opiekuńczych a także ustalenie odpłatności za świadczone usługi. 
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Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8  członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Burmistrz - realizacja przedmiotowej inwestycji w miejscowości Koszkowo została przeniesiona 

z bieżącego roku na  2025 r., w związku z powyższym dofinansowanie do Powiatu Gostyńskiego 

jest zaplanowane na przyszły rok. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8  członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad. 3. Wolne głosy i wnioski 

Radna Magdalena Przybylak – czy były prowadzone rozmowy na temat ścieżki pieszo – 

rowerowej  w Strumianach. 

 

Burmistrz - w miejscowości Strumiany jest zaplanowane ścięcie poboczy oraz wyznaczenie linii 

rozgraniczającej pas jezdni. 
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Radny Marcin Jakubiak – wnioskuję o wycięcie krzewów przy drodze Jeżewo – Jawory. 

Burmistrz – proszę skierować wniosek do p. Krajewskiej w Urzędzie Miejskim w Borku Wlkp.  

 

Ad.4. Zakończenie. 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady – Tomasz 

Pawlak zakończył posiedzenie. 

 

 

  Protokołowała             Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik                       Tomasz Pawlak 


